
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 444
Er ministeren enig i, at den månedsvise afregning af moms på 25 dage efter
månedsafslutningen, som det er tilfældet for virksomheder, der har en årlig
omsætning på over 50 mio. kroner, er uhensigtsmæssig, når man tager i be-
tragtning, at virksomheder, koncerner og offentlige virksomheder ofte forlan-
ger betalingsfrister, der er væsentligt længere end de 25 dage?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Kim An-
dersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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